
اخبارخبر كوتاه
حباب اهمال و کم کاری فدراسیون فوتبال ترکید

قربانی به نام استقلال و پرسپولیس

واکنش نماینده وزارت ورزش به حذف سرخابی ها از آسیا

كلهر: جزئیات قضیه را نمی دانم

کامرانی فر:نمی دانم چرا باشگاه ها توپ را به زمین دیگران می اندازند

مدیران گذشته سرخابی ها باید پاسخ بدهند

اتفاقی  آسیا  از  پرسپولیس  و  استقلال  حذف 
بود که شاید دیر یا زود اتفاق می افتاد اما اینکه چه 
اتفاق تلخ برای فوتبال  این  تا  عواملی باعث شدند 

کشورمان رخ دهد، جای بررسی دارد.
پیش  قبل  سالیان  که  تلخی  اتفاق  سرانجام 
بینی آن شده بود، به واقعیت تبدیل شد و فوتبال 
خود  درجه  ترین  پایین  به  کشورمان  باشگاهی 

رسید.
به  کشور  یک  فوتبال  سرسبد  گل  دو  وقتی 
دلایل مشخص و از قبل اعلام شده، از رقابت های 
قاره ای حذف می شوند، یعنی تحقیر و از بین رفتن 
سالها هزینه و وقتی که برای آنها گذاشته شده بود.

 مدیریت هایی که راه ترکستان رفتند
نیست که طی سالیان گذشته کاستی  شکی 
در  چه  و  باشگاه  دو  درون  چه  مدیریتی،  های 
و  ورزش  وزارت  سپس  و  بدنی  تربیت  سازمان 
رخداد  چنین  بروز  در  فدراسیون،  در  همچنین 
فاجعه آمیزی دخیل بوده است. هرگز نمی توان این 
کشتی به گل نشسته این روزهای فوتبال باشگاهی 
را محصول یک دولت، یک فدراسیون یا یک مدیر 

خاص خلاصه کرد.
این فوتبال به زوال رفته باشگاهی که اکنون 
تیم محبوبش نشسته، سالهاست  در غم حذف دو 
از درون خالی شده. وقتی حواس ها به جای متن 
به حواشی هست، مشخص است باید شاهد چنین 
شرایطی باشیم. افسوس که دود تمامی این اتفاقات 
به چشم علاقه مندانی می رود که فارغ از دغدغه 
های زندگی، با فوتبال و دو تیم محبوب خود عشق 
و اوقات خوش فراغتشان را با آن سپری می کردند.

 فدراسیونی که خود را به خواب زد
اگر فقط و فقط ذره ای احساسات و نیازهای 
هواداران فوتبال برای مدیرانی که از ابتدا تا کنون 
بر مسند مدیریت نشسته اند مهم بود، اکنون شاهد 
چنین وضعیتی نبودیم اما چه کسی است که نداند 
هر فدراسیونی تلاش می کند تا سرمایه هایش را 
چنین  فوتبال  فدراسیون  در  واقعا  آیا  کند.  حفظ 
شب  شد؟  استقلال  و  پرسپولیس  برای  تلاشی 

در  فدراسیون  رئیس  خادم  عزیزی  شهاب  گذشته 
گفت و گو با شبکه خبر در مورد اینکه آیا حذف 
می تواند  آسیا  از  گل گهر  و  پرسپولیس  استقلال، 
در  بزرگ تری  مشکلات  و  حذف  برای  مقدمه ای 
آینده فوتبال کشورمان باشد، اینطور واکنش نشان 
داد؛ این سوال به ویژه در شرایط حساس تیم ملی 
قابل تأمل است. امیدواریم این موضوع درس بزرگی 
برای همه ما و آینده فوتبال باشد. فدراسیون هم در 
همین راستا از تجارب تلخ و سخت گذشته درس 
الزامات  استانداردسازی،  برای  تا  گرفت  خواهد 
این  نفع  و  برداریم  قدم  فیفا  و  بالادستی  نهادهای 

امر به فوتبال باشگاهی و ملی خواهد رسید.
این  فدراسیون  رئیس  العمل  عکس  تنها 
تا  باشد  برایشان  درسی  تلخ  اتفاق  این  که  است 
استاندارسازی ها انجام شود اما وی نگفت از وقتی 
را به عهده گرفته، چرا  که سکان مدیریت فوتبال 
برای یکی از حساس ترین و مهمترین بخش های 
باشگاه  دو  مدارک  نواقص  به  مربوط  که  فوتبال 

بزرگ کشور بود، اقدامی عاجلانه انجام نداد؟
مگر می شود رئیس فدراسیون از وجود چنین 
سئول  برای  آیا  باشد؟  بوده  خبر  بی  اخطارهایی 

نشینان مهم نبود که دو نماینده مردمی و محبوب 
این کشور در آستانه حذف از آسیا هستند؟ ماجرای 
آن سه ماه فرصت به سرخابی ها چه بود و چه شد 

که نتیجه ای نداشت؟
روز  سه  دو  این  در  که  هایی  صحبت  طبق 
اند،  داده  انجام  پرسپولیس  و  استقلال  مسئولان 
ظاهرا سه ماه قبل خبر حذف دو تیم عنوان شده 
اما گویا در فدراسیون کسی نخواسته این ماجرا را 
جدی بگیرد و دو باشگاه و هوادارانش دنبال نخود 

سیاه بوده اند.
این  فوتبال  متولی  عنوان  به  فدراسیون  آیا 
باشگاه  دو  مدارک  بارگذاری  روند  به  نباید  کشور 
نظارت می کرد؟ اگر ما سرخابی ها را سرمایه های 
تکرارنشدنی این ورزش بدانیم، چطور ممکن است 
آنها  شرایط  به  نسبت  رشته  این  اصلی  متولی  که 
این همه بی توجه بوده است؟ وقتی از فدراسیون 
صحبت می کنیم، همه صحبت فقط به ریاست آن 
پاسخگویی  برای  نفر  ترین  اصلی  البته  که  نیست 
به همه این ابهامات است. روی صحبت به کمیته 
ای هم  استیناف صدور مجوز حرفه  و  بدوی  های 
هست که در این مدت چه کرده، چه گفته و چه 

اند که سرانجامش شد حذف دو باشگاهی  شنیده 
که میلیون ها هوادار دارند و اکنون با حذف آنها، 
این چنین زیر سوال  ما در آسیا  باشگاهی  فوتبال 

رفت.
 فدراسیونی که فرار رو به جلو می کند

روی صحبت با سازمان لیگی است که به نظر می 
آید وظیفه خود را فقط و فقط در برگزاری بی کیفیت 
و سریع لیگ می داند و اساسا برایش مهم نبوده که 
باشگاه های کشورمان چگونه و تحت چه شرایطی این 
همه سال اداره شده اند. اگر نظارتی بر کار باشگاه ها 
بود، آیا فقط باید 7 باشگاه ایرانی به کنفدراسیون آسیا 

درخواست مجوز حرفه ای بدهند؟
ریاست  با  پیشین  ورزش  وزارت  روزها  این 
فدراسیون  فر،  سلطانی  مسعود  برانگیز  سئوال 
پیشین با مدیریت پر از ابهام مهدی تاج و مدیران 
گذشته پرسپولیس و استقلال در سیبل قرار دارند 
اما کاش رئیس فدراسیون فعلی پاسخ دهد روزی 
اقدام  چه  گرفت،  برعهده  را  ریاست  صندلی  که 
پایتخت  تیم  دو  برای حل شدن مشکلات  موثری 
در  آنها  مشکلات  حل  مساله  است؟  کرده  نشین 
های  دغدغه  کجای  آسیا  در  مجوز  کسب  بخش 
می  فدراسیون  این  اگر  است؟  بوده  خادم  عزیزی 
برای  تری  جدی  عزم  آسیا  کنفدراسیون  دانسته 
این  مراتب  چرا  دارد،  قهرمانان  لیگ  آینده  فصل 
شرایط زودتر به گوش مسئولان دو باشگاه و وزارت 
ورزش نرسیده است؟ آیا نباید این اتفاق را به پای 

اهمال و کم کاری فدراسیون نشین ها گذاشت؟
پرسپولیس  و  استقلال  که  رسد  می  نظر  به 
بیشتر قربانی منیت ها شدند چرا که مشکلات بی 
شمار دو باشگاه مسئله جدیدی نبود که مسئولان 
جای  شوند.  روبرو  آن  با  تازه  کشورمان  ورزشی 
ایرادات  این  این مشکلات و  سئوال است که همه 
در سالهای گذشته چطور رفع و رجوع می شدند 
آسیا  در  کشورمان  سرمایه  دو  سهمیه  حداقل  که 
حفظ شدند؟ این سئوالاتی است که انتظار می رود 
و  دهد  پاسخ  آن  به  فرافکنی  بدون  خادم  عزیزی 

دنبال فرار رو به جلو نباشد.

معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان گفت: 
موضوع حذف استقلال و پرسپولیس در کمیته ای 

پیگیری می شود و من جزئیات قضیه را نمی دانم.
سینا کلهر در پایان مجمع انتخاباتی فدراسیون 
بوکس در جمع خبرنگاران حضور پیدا کرد و اظهار 
سایر  مجامع  اینکه  به  توجه  با  پایان  در  داشت: 
فدراسیون هایی که زمان قانونی آنها فرا رسیده بود، 
برگزار شد این مجمع هم مطابق اساسنامه جدید 
برگزار شد که از نظر روال قانونی و اجرای بندهای 
رئیس  و  بود  قوانین  بر  منطبق  کاملًا  اساسنامه 

جدید هم انتخاب و معرفی شد.
نماینده  عنوان  به  چرا  اینکه  مورد  در  کلهر 
سیاست  گفت:  نکرد،  شرکت  انتخابات  در  وزارت 
تقویت  و  مجمع  از  حمایت  جهت  در  وزارتخانه 

کرد  تلاش  هم  را  رای  یک  همان  مجمع  جایگاه 
این  خودشان  مجمع  اعضای  تا  کند  نظر  صرف 

انتخاب را انجام دهند. 
انتخابات  از  پس  که  شائبه ای  مورد  در  وی 
فدراسیون تکواندو ایجاد شد، مبنی بر اینکه انتخاب 
رئیس فدراسیون باید با توجه به تعداد حاضرین در 
مجمع درنظر گرفته شود، نه تعداد آرای ماخوذه، 
تصریح کرد: اساسنامه صراحت دارد که حدنصاب 
اینکه رای  از  فارغ  بود و  براساس حاضرین خواهد 
می دهد یا نمی دهد و یا به چه کسی رای می دهد 

ملاک انتخاب تعداد حاضرین است. 
نماینده وزارت روزش در انتخابات فدراسیون 
بوکس در پاسخ به این سوال که اعتراض هایی که 
یا خیر،  تکواندو می شود درست است  انتخابات  به 

به  باید  را  رای  نیم  اینکه  درخصوص  کرد:  تصریح 
سمت بالا گرد کنند یا به پایین محل اختلاف است 
و بخش حقوقی قرار است نظر خودش را اعلام کند. 
نتیجه نهایی را وزارت ورزش به صورت رسمی اعلام 
خواهد کرد. موضوعی که مشخص است این است 
اینکه  اما  می گیرد،  قرار  معیار  حاضرین  تعداد  که 
گرد می کنند  پایین  یا  بالا  به سمت  را  رای  نصف 
را بخش حقوقی باید جمع بندی کند. کلهر در مورد 
انتخاب پولادگر به عنوان معاون قهرمانی وزارت ورزش، 
گفت: این انتخاب را تبریک می گوییم. مشخص شدن 
تکلیف قهرمانی به بخش قهرمانی در آستانه بازی های 

آسیایی کمک خواهد کرد. 
سایر  انتخابات  برگزاری  خصوص  در  وی 
که  است  این  بر  اصل  کرد:  عنوان  فدراسیون ها، 

شرایط اساسنامه را اجرا کنیم. فدراسیون هایی که 
انجام  کارشان  دارند  را  انتخابات  برگزاری  شرایط 

خواهد شد. 
معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان درمورد 
خاطرنشان  دبیر،  علیرضا  با  ورزش  وزیر  اختلاف 
کرد: من هم این خبر را در کانال های غیر رسمی 
دیدم. خبر اینطور بود که در جلسه ای غیر رسمی 

اتفاقاتی رخ داده که از آن اطلاع دقیقی ندارم. 
و  استقلال  تیم های  حذف  درخصوص  کلهر 
پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا، گفت: موضوع 
استقلال و پرسپولیس را کمیته ای در حال پیگیری 
می کند،  اعلام  کمیته  آن  هم  را  اخبارش  و  است 
چون جزئیات قضیه را من نمی دانم و نمی توانم به 

صورت دقیق اظهارنظر کنم.

دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: عقد قرارداد همکاری AFC با 
یک شرکت آلمانی برای بررسی مدارک باشگاه ها نشان داد که اصلا 

مساله حرفه ای سازی شوخی بردار نیست.
حسن کامرانی فر اظهار داشت: از سال 2002 که لیگ قهرمانان 
با ادغام مسابقات جام باشگاه ها و جام در جام آسیا متولد شد 20 سال 
گذشته است. در این مدت کنفدراسیون فوتبال آسیا قوانین و مقررات 

خود را به روز رسانی کرده و آنها را سختگیرانه تر اجرا می کند.
وی ادامه داد: در قوانین جدید انضباطی که از سال گذشته لحاظ 
شد، تیم ها می توانند با ارائه مدارک مستند از یکدیگر شکایت کنند. 
در کنار این موضوع افراد حقیقی و حقوقی نیز این امکان را داشتند 
که با ارسال ایمیل، شکایت خود را همراه مدارک از یک باشگاه ثبت 
نیست  بدهی ها مساله ای  انباشت  و  مالی  کنند. مشکلات مدیریتی، 
طرف  بر  را  آن  واقع،  خلاف  گزارش  ارائه  و  سند سازی  با  بتوان  که 
ساخت. من همین جا باید از تلاش های سجادی، وزیر ورزش و جوانان 
و مدیران عامل فعلی پرسپولیس و استقلال تشکر کنم. وزیر ورزش 
مسائلی که مدیران گذشته قول داده بودند و عمل نکردند را به نقطه 

مناسب رساند. اینها مشکلات برجای مانده از گذشته بود.
دبیرکل فدراسیون فوتبال افزود: حقیقتا این مسائل باید سال ها 
را  مهمی  اقدامات  انجام  و  کرد  ورود  اما سجادی  می شد  انجام  قبل 
ورزش  وزیر  اقدامات  دید.  خواهیم  آینده  در  را  اثراتش  که  پذیرفت 
عملی  سیاست  این  با  مطمئنیم  و  بود  عملیاتی  گذشته  برخلاف 
برای  گرفته،  پیش  در  حاضر  حال  در  ایشان  که  مثبتی  اقدامات  و 
حرفه ای سازی باشگاه ها کارهای ماندگاری صورت خواهد گرفت. نقش 
وی برای حل مشکلات پررنگ است و خوشحالیم که درک درستی 
از وضعیت حرفه ای سازی باشگاه ها و سخت گیری های AFC دارد. با 
سیاست های راهبردی وزیر ورزش، دو باشگاه پرسپولیس و استقلال 
خواهند  حرفه ای سازی  استانداردهای  با  منطبق  نزدیک  آینده ای  در 

شد. با این کارهای بزرگ در واقع مسیر را برای آینده باز کرده است 
و دیگر مشکلاتی که قبلی ها برجای گذاشتند را شاهد نخواهیم بود. 
مدیران گذشته  این دو باشگاه باید پاسخ بدهند. تعارف نباید داشت. 
بدهی های برجامانده، روشن ترین پیام برای مرجع تصمیم گیرنده بود.

کامرانی فر در ادامه تصریح کرد: عقد قرارداد همکاری کنفدراسیون 
فوتبال آسیا با یک شرکت آلمانی برای بررسی مدارک باشگاه ها در 
این دوره نشان داد که اصلا مساله حرفه ای سازی شوخی بردار نیست. 
شاهد این ادعا، حذف تیم المحرق بحرین قهرمان AFC Cup دوره 
باشگاه های کشور چین  است.  امسال  آسیا  قهرمانان  لیگ  از  گذشته 
و تعدادی از باشگاه های کشورهای استرالیا، ژاپن، امارات و قطر نیز 
باشگاه های  و  کنند  دریافت  را  رقابت ها  در  حضور  مجوز  نتوانستند 
مجوز  کشورشان  فوتبال  فدراسیون  توسط  نیز  عربستانی  مشهور 
حرفه ای دریافت نکردند. باعث تعجب است که باشگاه های کشورمان 
به جای درک اهمیت موضوع و اقدام برای رفع مشکلات و نواقص در 
آینده، توپ را به زمین دیگران می اندازند. شاهد این مدعا نیز باشگاه 
گل گهر سیرجان است که در کمیته بدوی تایید شد اما AFC آن را 
رد کرد. راهی که دو باشگاه سپاهان و فولاد رفتند، بهترین الگو  در 

حال حاضر است. البته دولت و  سجادی هم کمک کردند.
“اگر فکر کنیم با ارائه گزارش های خلاف واقع مجدد می توانیم 
بسیار  عمل  این  کنیم،  کج  به سمت خود  را  حرفه ای  فوتبال  مسیر 
خطرناک و اشتباه است” کامرانی فر ضمن بیان این نکته اظهار داشت: 
از جانب فدراسیون می تواند تمام ساختار فوتبال  اشتباه  هر گزارش 
کشور در ابعاد داخلی و بین المللی را تهدید کند. از طرفی باید این 
نکته را هم اضافه کرد که عمده درآمد باشگاه ها در دنیا از حق قانونی 
قوانین  این  اگر  استیفا می شود.  برندینگ  و  رایت  قانون حق کپی  و 
در ورزش و خصوصا فوتبال کشورمان لحاظ می شد، دیگر باشگاه ها 
بدهکار نبودند و می توانستند به راحتی در دنیای حرفه ای قدم بردارند. 

مجلس محترم و دولت فرهیخته می بایست برای برون رفت از این فضا 
قوانین مشخصی را تصویب و اجرا کنند که الحمدالله در حال پیگیری 
است. حذف نمایندگان کشورمان از آسیا اگر جدی گرفته نشود، در 
به چهره کشورمان در  و  فوتبال ملی شود  آینده می تواند گریبانگیر 

جوامع بین المللی خدشه وارد کند.
تلاش  کشور  ورزش  ارکان  دیگر  کنار  در  فدراسیون  گفت:  وی 
می کند تا موانع قانونی از سر راه باشگاه ها برداشته شود، اما باشگاه ها 
نیز باید بپذیرند که برای حرفه ای شدن تلاش مضاعف داشته باشند 
تا شرایط حرفه ای را با جدیت دنبال کنند. ما همراه باشگاه ها هستیم، 
 AFC در ادامه راه هم برای رسیدن به حقوق شان در این فرصتی که
تعیین کرده است آنها را همراهی می کنیم. امیدواریم مشکلات یک بار 
برای همیشه حل شود و دیگر شاهد چنین مسائلی نباشیم. در خاتمه 
تصویب  به  فوتبال  فدراسیون  در  قوانینی  زودی  به  کنم  عنوان  باید 
خواهد رسید که باشگاه ها در ایران نیز باید شرایط اخذ مجوز حرفه ای 

و ملی را داشته باشند.

اعلام سیدبندی قرعه کشی لیگ 
قهرمانان آسیا ۲۰۲۲ در غیاب 

پرسپولیس و استقلال
گروهی  مرحله  قرعه کشی  سیدبندی 
 2022 آسیا  قهرمانان  لیگ  فوتبال  مسابقات 

مشخص شد.
در پی حذف قطعی استقلال، پرسپولیس و 
گل گهر از مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 2022، 
قرعه کشی  سیدبندی  رنکینگز«  »فوتی  سایت 
مرحله گروهی این رقابت ها را با تغییرات ایجاد 

شده، منتشر کرد که به شرح زیر است:
سید یک: السد قطر، الهلال عربستان، فولاد 

ایران، الجزیره امارات، الدحیل قطر
سپاهان  عربستان،  الفیصلی   :2 سید   
و  قطر  الریان  امارات،  الاهلی  شباب  اصفهان، 

الشباب عربستان
سید 3: پاختاکور ازبکستان، الوحدت اردن، 
و  تاجیکستان  استقلال  هند،  سیتی  مومبای 

آحال ترکمنستان
سید 4: نیروی هوایی عراق، الغرافه قطر و 

سه برنده بازی های پلی آف
زیر  شرح  به  هم  پلی آف  بازی های  برنامه 

است:
التعاون عربستان - الجیش سوریه

بنی یاس امارات - نسف قارشی ازبکستان
شارجه امارات - الزورا عراق

عراق پیش از ایران به مصاف اوگاندا می رود
تیم ملی فوتبال عراق قبل از دیدار با ایران 
در رقابت های انتخابی جام جهانی در یک مسابقه 

تدارکاتی به مصاف اوگاندا می رود.
بر اساس اعلام فدراسیون فوتبال عراق، تیم 
ملی این کشور که اردوی آماده سازی خود را در 
بهمن(  )اول  ژانویه   21 کرد  خواهد  آغاز  بغداد 
در ورزشگاه بین المللی بغداد به مصاف تیم ملی 

اوگاندا خواهد رفت.
شاگردان پتروویچ پس از انجام این مسابقه 
کرد  خواهند  ترک  تهران  مقصد  به  را  عراق 
شاگردان  برابر  آزادی  ورزشگاه  در  بهمن   7 و 

اسکوچیچ قرار می گیرند.

دبیر در جلسه چالشی با وزیر ورزش: یا 
پول کشتی را بدهید یا برکنارم کنید

مسائل  سر  بر  کشتی  فدراسیون  رئیس 
و  شده  چالش  دچار  ورزش  وزیر  با  کشتی 
مرا  »اگر  است:  گفته  به حمید سجادی  خطاب 
پول کشتی  اینکه  یا  کنید  برکنارم  نمی خواهید 

را بدهید«.
وزیر  حضور  با  نشستی  چهارشنبه  روز  در 
مراسم  از  بعد  معاونانش  از  تن  چند  و  ورزش 
عزاداری حضرت فاطمه )س( در شرکت توسعه 

و تجهیز برگزار شد.
در این جلسه علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
عدم  از  انتقاد  با  و  داشته  حضور  هم  کشتی 
فدراسیون کشتی  ارسالی  نامه های  به  رسیدگی 
در رابطه با شورای برون مرزی، شرکت توسعه و 
...  به طلبی که فدراسیون کشتی از محل بودجه 
از وزارت ورزش داشته، اشاره کرده و خطاب به 
کنید  برکنارم  »یا  است:  گفته  سجادی  حمید 
را پیگیری  را بدهید و کارهایش  یا پول کشتی 
کنید. تا زمانی که اینجا هستم، محکم برای حق 
کشتی می ایستم، چون در المپیک ها و بازی های 
اما  می گیرد،  کشتی  را  مدال ها  تمام  آسیایی، 
اکنون حتی نامه ارزی هم پیگیری نشده است. 
کارهای مالی و نامه هایی که به شرکت توسعه و 
شورای برون مرزی باید زده می شد انجام نشده 
به  ندارد که  قهرمانی  معاون ورزش  وزارتخانه  و 

کارهای مربوط به این حوزه رسیدگی کند«.
حمید  حضور  به  اشاره  با  همچنین  دبیر 
سجادی در مجموعه ایران مال، مدعی شده که 
وزیر با کشتی زاویه دارد و اکنون 14 میلیارد از 
پرداخت  ورزش  وزارت  در  کشتی  بودجه  محل 
او  ندارد.  بودجه   می  گوید  وزارتخانه  و  نشده 
همچنین در این جلسه گفته است: »چند دهه 
که  حالی  در  نداده اند،  را  کشتی  حق  که  است 

ورزش اول کشور است«.

حذف استقلال به کام تیم استراماچونی
از لیگ  ایرانی  کنار گذاشته شدن تیم های 
قهرمانان آسیا به سود بعضی از تیم های دیگر از 
جمله الغرافه خواهد بود که بدون حضور در پلی 

آف راهی مرحله گروهی خواهند شد.
کنفدراسیون فوتبال آسیا نماینده های ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا را به خاطر دریافت نکردن 
مجوز حرفه ای حذف کرد. به این ترتیب هر سه 
قهرمانان آسیا  لیگ  بعد  ایرانی در فصل  باشگاه 

حضور نخواهند داشت.
آف  پلی  در  حضور  جواز  که  استقلال  تیم 
لیگ قهرمانان آسیا را به دست آورده بود احتمالا 
الغرافه  به مصاف  مرحله گروهی  به  برای صعود 

قطر می رفت.
تیم های  حذف  نوشت:  الوطن  روزنامه 
در  حضور  بدون  الغرافه  تا  شد  باعث  ایرانی 
قهرمانان  لیگ  گروهی  مرحله  راهی  آف  پلی 

شود. آسیا 
سرمربی  استراماچونی  را  الغرافه  هدایت 
سابق استقلال برعهده دارد و در این تیم دیاباته 
هم بازی می کند. تقابل این دو چهره با تیم سابق 

خود می توانست جذابیت زیادی داشته باشد.

حسینی: انتخابات بوکس شفاف نبود
فدراسیون  انتخابات  ریاست  کاندیدای 

بوکس، از نحوه برگزاری مجمع گلایه کرد.
فدراسیون  انتخاباتی  مجمع  اتمام  از  پس 
چهار  رییس  عنوان  به  ثوری  انتخاب  و  بوکس 
با  حسینی  روح الله  رشته،  این  آینده  سال 

عصبانیت مجمع را ترک کرد.
برگزاری  محل  از  خروج  حال  در  حسینی 
مجمع گفت: شرایط برای انتخابات مساوی نبود 

و مجمع به صورت شفاف برگزار نشد.
در  حضور  از  بود،  عصبی  شدت  به  که  او 
سوالات  به  دادن  پاسخ  از  و  خبرنگاران  جمع 

خودداری کرد.

انجام توافق نهایی برای واگذاری 
تراکتور و ماشین سازی به شرکت مس

و  خداآفرین  کلیبر،  مردم  نماینده  تبریز- 
هوراند در مجلس گفت: کلیات واگذاری تیم های 
صنایع  ملی  شرکت  به  ماشین سازی  و  تراکتور 
ایران با حضور نمایندگان آذربایجان شرقی  مس 

به توافق نهایی رسید.
کلیات  این که  به  اشاره  با  حاتمی  حسین 
به  ماشین سازی  و  تراکتور  تیم های  واگذاری 
نمایندگان  با  ایران  مس  صنایع  ملی  شرکت 
اظهار داشت:  توافق رسیده ،  به  آذربایجان شرقی 
البته شرکت ملی صنایع مس ایران برای حمایت 
از تیم های تراکتور و ماشین سازی بایستی فرآیند 
مردم  نماینده  کند.  را طی  کارشناسی  و  قانونی 
شورای  مجلس  در  هوراند  و  خداآفرین  کلیبر، 
اسلامی افزود: مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی 
به  مکلف  را  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
از  ماشین سازی  و  تراکتور  تیم های  از  حمایت 
کرده اند.  سونگون  مس  درصد  حق السهم  بابت 
تیم های  از  حمایت  بحث  در  کرد:  تصریح  وی 
توافق  به  وزیر صمت  با  ماشین سازی  و  تراکتور 
تیم ها  انتقال  و  نقل  معتقدیم  و  رسیده ایم 
به  باشد  کارشناسی  و  فنی  طریق  از  بایستی 
تراکتور  تیم های  تکلیف  تعیین  برای  طوری که 
با  مشترک  جلسه  مورد  ماشین سازی چندین  و 
با  آذربایجان شرقی  استاندار  و  نمایندگان  حضور 
وزیر صمت داشتیم تا مراحل نقل و انتقالات را 
بررسی و نتیجه گیری کنیم.نماینده مردم کلیبر، 
اسلامی  شورای  مجلس  در  هوراند  و  خداآفرین 
مربوطه  مسئولان  و  صمت  وزیر  این که  ذکر  با 
معادن  از  ما  استان  حقوق  و  حق  استیفای  در 
در  سونگون  مس  شد:  یادآور  کرده اند،  کوتاهی 
حوزه مسئولیت های اجتماعی به نوعی کم کاری 
زیست  آلایندگی  که  است  حالی  در  این  کرده؛ 
محیطی سونگون برای مردم کلیبر و خداآفرین 
است اما ریالی از مسئولیت های اجتماعی صرف 
این شهرستان ها نمی شود. سونگون چسبیده به 
جنگل های ارسباران و کلیبر در حال تخریب و 
این  آلایندگی  طرفی  از  و  جنگل هاست  تهدید 
معدن از طریق ایلقناچای، زندگی مردم روستایی 
و عشایری خداآفرین و کلیبر را در پایاب تهدید 

می کند.
برای  مساعد  قول  این که  بر  تأکید  با  وی 
قبال  در  اجتماعی  مسئولیت های  به  عمل 
مس  شرکت  مسئولان  از  را  خداآفرین  و  کلیبر 
خصوص  این  در  نمایندگان  مجمع  و  گرفته ایم 
و  مراتع  کرد:  خاطرنشان  هستند،  متفق القول 
مزارع خداآفرین از طریق پساب معدنی سونگون 
در ایلقناچای در معرض تخریب و تهدید است، از 
این رو به مسئولان امر تذکر داده و خواستار عمل 

به مسئولیت های اجتماعی شده ایم.

ادامه خبرهای بد از باشگاه تراکتور؛ قسط 
دوم مطالبات کنستانت پرداخت نشد

باشگاه تراکتور تبریز به توافق خود با کوین 
کنستانت عمل نکرده و قسط دوم مطالبات این 

بازیکن هنوز پرداخت نشده است.
مدیران  اخیر  روزهای  در  که  حالی  در 
باشگاه تراکتور درگیر واگذاری امتیاز این باشگاه 
احکام  روز  هر  هستند،  ورزقان  مس  شرکت  به 
سوی  از  تبریزی  سرخپوشان  علیه  جدیدی 
پنجره  رأی  تازه ترین  در  و  می شود  صادر  فیفا 
نقل و انتقالاتی تراکتور به دلیل بدهی یک میلیون 
و 300 هزار دلاری به فورچونه برای سومین  بار 

بسته شد.
باشگاه تراکتور که پیش از فورچونه نیز به 
و  نقل  پنجره  اروین  و  حمزاوی  به  بدهی  دلیل 
جدیدی  مشکل  با  حالا  بود،  بسته  انتقالاتی اش 
مواجه شده و موعد قسط دوم مطالبات کنستانت 

نیز فرا رسیده است.
تراکتوری ها در مهرماه و پیش از آغاز فصل 
دلاری  هزار   904 مطالبات  پرداخت  از  جاری 
کنستانت خبر داده بودند، اما واقعیت ماجرا این 
بود که باشگاه تبریزی با پرداخت 300 هزار یورو 
سابق  گینه ای  بازیکن  رضایت  بود  شده  موفق 
خود را جلب کند و 300 هزار یورو دیگر را نیز 
از این بازیکن تخفیف بگیرد. قرار بود 300 هزار 
به عنوان  نیز  کنستانت  مطالبات  باقی مانده  یورو 
قسط پایانی در اواخر دسامبر 2021 به حساب 
این بازیکن پرداخت شود که این اتفاق هنوز رخ 

نداده است.
وعده  خلف  صورت  در  می شود  شنیده 
مدیران باشگاه تراکتور، کنستانت بار دیگر برای 
خواهد  شکایت  فیفا  به  خود  مطالبات  دریافت 
در  دوباره  بازیکن  این  شکایت  روند  باید  و  کرد 
مسئولان  چند  هر  شود.  دنبال  قضایی  مراجع 
باشگاه تبریزی امیدوارند با واگذاری کامل باشگاه 
این  مطالبات  تمامی  زودی  به  مس،  شرکت  به 

باشگاه با طلبکاران خارجی پرداخت شود.

پولادگر معاون توسعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان شد

وزیر ورزش و جوانان طی حکمی سیدمحمد 
پولادگر را به عنوان معاون توسعه ورزش قهرمانی 

و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان منصوب کرد.
در حکم صادر شده از سوی دکتر سیدحمید 

سجادی آمده است:
جناب آقای سیدمحمد پولادگر

نظر به تعهد، تخصص و تجربیات جنابعالی 
توسعه  معاون  عنوان  به  ابلاغ  این  موجب  به 

ورزش قهرمانی و حرفه ای منصوب می شوید.
حکیم  رهبر  الهی  منویات  به  توجه  با 
محترم  ریاست  تاکیدات  و  انقلاب  فرزانه  و 
انتظار  جنابعالی  از  ایران،  اسلامی  جمهوری 
و  اهداف  قانوان  به  ویژه  باتوجه  می رود 
عدالت  اصول  رعایت  در  متبوع،  وزارت  وظایف 
و  پاکدستی  مردم داری،  انقلابی گری،  محوری، 
در  سیزدهم  دولت  قانون مداری  و  فسادستیزی 
سازماندهی امور فدراسیون ها، هیئت های ورزشی 
و باشگاه های ورزشی موجبات ارتقا سطح کمی و 
کیفی فعالیت های ورزشکاران، مربیان و خصوصا 
قهرمانان را در عرصه های ملی، آسیایی و جهانی 
را فراهم نمایید. توفیق جنابعالی در انجام وظایف 

محوله را از درگاه ایزد منان خواستارم.

باشگاه فولاد چطور مجوز حرفه ای گرفت

پای جانواریو هم به میان آمد!
فولاد  باشگاه  حرفه ای  مجوز  صدور  به  رسیدگی  فرایند  در 
خوزستان اسامی چند بازیکن خارجی و سابق این تیم از جمله »فابیو 

جانواریو« هم به میان آمده است!
پرسپولیس،  باشگاه  سه  کرد  اعلام  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
این  به  و  نکرده اند  کسب  حرفه ای  مجوز  ایران  گهر  گل  و  استقلال 
حذف  آسیا   2022 قهرمانان  لیگ  از  پرسپولیس  و  استقلال  ترتیب 
می شوند. به این ترتیب فولاد خوزستان و سپاهان اصفهان دو نماینده 

ایران در این رقابت ها خواهند بود.
حمیدرضا گرشاسبی مدیرعامل باشگاه فولاد که سابقه مدیریت 
در باشگاه پرسپولیس را هم دارد، فرایند کسب مجوز حرفه ای فولاد 
فرایند، کنفدراسیون فوتبال آسیا  این  اعلام کرد که در  را تشریح و 
حتی معایبی را در پرونده بازیکنان سابق این تیم از جمله »جانواریو« 

گرفته است.
پر  فرم های  صفحه   ۸70 ما  گفت:  خصوص  این  در  گرشاسبی 
مجوز  توانستیم  تا  کردیم  بارگذاری  کنفدراسیون  پرونده  در  را  شده 

حرفه ای بگیریم.
وی که با رادیو تهران گفتگو می کرد، ادامه داد: با حساسیتی که 
بود، کمیته ای را تشکیل دادیم. وقتی شروع به کار کردیم که پنجره 
نقل و انتقالات ما بسته بود و احساس خطر کردیم که نکند آسیب 
مثل  کرد؛  اعلام  را  معایبی   AFC شد،  ارسال  فرم ها  وقتی  ببینیم. 
تسویه حساب جانواریو که مربوط به سال ۸۶ بود، یا »رافائل مسی« 
که مربوط به سال 97 بود و یا »آکاهوشی« که ابهام داشتند. بچه های 
فولاد شبانه روز تلاش و پرونده ها را زیر و رو کردند تا اسناد را تهیه 

و بارگذاری کردیم. خوشبختانه از این بابت مشکل خاصی نداشتیم.
مالی،  محدودیت های  با  کرد:  تصریح  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
تا تراز مالی باشگاه را به روز  حسابرس های قانونی را مستقر کردیم 
کنند. این مورد یکی از حساسیت های مهم AFC است و خوشبختانه 

مجوز را گرفتیم.
لیگ  از  پرسپولیس  و  استقلال  حذف  خصوص  در  گرشاسبی 
پرسپولیس  مدیره  هیات  در  سال 94  از  شد:  یادآور  آسیا،  قهرمانان 

محکومیت  پرونده   100 بالای  شدم.  مدیرعامل   9۶ سال  و  بودم 
تهدیدمان  زیادی  خطرات  و  داشتیم  میز  روی  آسیا  کنفدراسیون 
می کرد مثل پنجره ای که بسته شده بود و شکایت باشگاه ریزه اسپور 
بود. همه هواداران می دانند که یک هفته در ترکیه  ترکیه در میان 
 ۵0 به  محکومیت  یورو  هزار   ۸00 تا  شدیم  پیگیر  و  کردیم  اطراق 
تعدادی  افزود:  را گرفتیم.وی  اسپور  تقلیل و رضایت ریزه  یورو  هزار 
بخشیده شد.  پرسپولیس  عاشقان  و  طلبکاران  رایزنی  با  پرونده ها  از 
تفاهم مکتوب  یکسری هم  از  دادند.  تخفیف  پرسپولیس  به  تعدادی 
گرفتیم و مدارکشان را بارگذاری کردیم تا در آن شرایط سخت مجوز 
گرفتن  در  پیشتاز  تیم های  از  یکی  پرسپولیس  بگیریم.  را  حرفه ای 
مجوز حرفه ای بود. امسال این اتفاق افتاد و جای تاسف دارد و زبان 
حمید  اینکه  بیان  با  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل  است.  قاصر 
سجادی وزیر فعلی ورزش در حذف استقلال و پرسپولیس بی تقصیر 
قبل  وزیر  زمان  در  است.  فر  سلطانی  زمان  برای  تعهد  گفت:  است، 

جابجایی زیادی در بخش مدیرعاملی بود.
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